
مورایس: امیدوارم بازی خوب با
کیفیـت و بـا عـدالتی را شاهـد
بــاشیم/ بایــد بیشتــر از فکــر

کردن، عمل کنیم
10 - دی - 1402

ژوزه مورایس، سرمربی تیم فوتبال سپاهان در کنفرانس خبری قبل از
بازی اظهارداشت: آرزو میکنم یلدا با خوشحالی برای هواداران
سپاهان ادامه دار باشد، آدمی هستم که زیاد راجع به مسابقه صحبت
نمیکنم اما امیدوارم بازی خوب با کیفیت و با عدالتی را شاهد

باشیم.

به گزارش خبرگزاری ورزش ایران(ایپنا)، وی ادامه داد: همه افراد
در زندگی خود با چالش مواجه میشوند که این چالشها برای رشد بهتر

است. باید درک کنیم و بیشتر از فکر کردن، عمل کنیم.

سرمربی تیم فوتبال سپاهان در خصوص خط حمله خوب تیم خود تصریح
کرد: تمرین و کار میکنیم تا به اهدافی که داریم برسیم. در این
مسیر بعضی بازیها کم و بعضی بازیها زیاد گل میزنیم. کاری که
میکنیم ساده نیست اما تمرین میکنیم تا بازیکنان بهترین عملکرد را

ارائه دهند.

مورایس اضافه کرد: انسان ضربان قلبی دارد که یکسان نیست اما ما
نمیخواهیم وضعیت تیم اینگونه باشد و قصد داریم در یک شرایط
متعادلی حرکت کنیم. اعتقاد دارم نباید هیچکس را دستکم بگیریم

زیرا هر کس ظرفیتی دارد و باید هر روز تلاش کنیم برای بهتر شدن.
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وی با بیان اینکه اگر در بازار نقل و انتقالات بازیکنی باشد که به
تیم کمک کند برای جذب آن استقبال میکنیم، گفت: برای بهتر شدن تیم
راه های زیادی وجود دارد که یکی از آنها جذب بازیکن است اما بعد
از جذب بازیکن بحث قانون سقف بودجه پیش می آید که یکسری از تیمها
میتوانند این قانون را رد کنند و یکسری دیگر نمیتوانند آن را رد

کنند.

سرمربی تیم فوتبال سپاهان در رابطه با محرومیت زکیپور، قربانی و
هواداران سپاهان، اظهارداشت: این ۲ بازیکن را به دلیل تعداد
کارتی که دریافت کردند در اختیار نداریم و این هم چالشی است که
با آن رو به رو هستیم. خدا را شکر فقط سیاوشی مصدوم است و دیگر

بازیکنان را در اختیار داریم.

مورایس در خاتمه افزود: من با ناپدری و نامادری بزرگ شدم که
تنبیهات زیادی برای من در نظر گرفتند اما حالا که انسان بالغی شدم
آنها را میبخشم زیرا اون زمان روش دیگری بلد نبودند. درحال حاضر
هم وقتی افرادی فقط تنبیه را بلد هستند، ماهم مجبور هستیم

ببخشیم.


